
 
 
 

     

 

 

 Warszawa, dnia 8 lipca 2016 r. 
 
 

Sz. P. Sławomir Ziemski 
[dane adresowe do wiadomości Spółki] 

 
 
Dot. wniosku z dnia 27 czerwca 2016 r. („Wniosek”) 

 
 
 

Szanowny Panie, 
 

W imieniu spółki Stopklatka S.A. dziękujemy za złożenie przedmiotowego Wniosku proponującego  
podjęcie działań zmierzających do przeniesienia akcji Spółki z Alternatywnego Systemu Obrotu 
NewConnect na rynek regulowany Giełdy Papierów Wartościowych w Warszawie. 
 
Rozważyliśmy argumenty przedstawione w Pana piśmie. Jednakże w obecnej chwili Zarząd  
Stopklatka S.A nie planuje działań związanych z przeniesieniem akcji Spółki z Alternatywnego 
Systemu Obrotu New Connect na rynek regulowany Giełdy Papierów Wartościowych w Warszawie. 
 
  

 
 

Z poważaniem, 
 

  _________________    _________________ 
  Bogusław Kisielewski    Agnieszka Sadowska 

    Prezes Zarządu       Członek Zarządu 


